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Het project van het nieuwe cultuur- en dienstencentrum blijkt zoals verwacht financieel 
onhaalbaar en houdt bovendien onvoldoende of geen rekening met de realiteit van een 
potentiële gemeentefusie.  


Het meest opvallende is eigenlijk dat er in de aanloop naar de gemeenteraads-
verkiezingen bij geen enkele politieke partij sprake was van de realisatie van een nieuw 
administratief centrum, zelfs niet in de kleine lettertjes of tussen de lijnen van de 
verkiezingsprogramma’s. Het blijft in mijn beleving zeer opmerkelijk dat dit plots één van 
de speerpunten uit het bestuursakkoord is geworden en eigenlijk de belangrijkste 
realisatie van deze bestuursploeg zou worden.


Wat er echter wel in 4 van de 5 verkiezingsprogramma’s terug te vinden was, met name in 
deze van Samen, Leef, NVA en MGB, was de realisatie van een multifunctionele cultuur- 
en evenementenzaal, in de één of andere vorm. NVA heeft zich uitdrukkelijk uitgesproken 
over de bouw van een multifunctionele zaal. Leef benadrukte de nood aan bijkomende 
zaalcapaciteit op maat van de gemeente zodat elke inwoner kan participeren aan cultuur. 
In het verkiezingsprogramma van Samen was er sprake over de realisatie van een nieuwe 
feestzaal die voor alle mogelijke activiteiten kan gebruikt worden (trouwens de partij was 
op dezelfde pagina wel ferme tegenstander van de verhuis van Chiro Betekom). En MGB 
was uitdrukkelijk voor de realisatie van de 3de fase van het masterplan Begijnendijk met 
de realisatie van een multifunctionele zaal op de culturele as tussen de Kleinesteenweg en 
de Kerkstraat. Enkel Safe heeft zich hieromtrent nooit uitdrukkelijk uitgesproken.


Een culturele site die beantwoordt aan de behoeften van onze gemeente is en blijft voor 
MGB ook na een potentiële fusie essentieel voor de cultuurbeleving en de 
vrijetijdsbesteding van jong en oud. Op heden moeten onze inwoners zich maar al te vaak 
verplaatsen richting Heist o/d Berg, Aarschot en andere gemeenten om te genieten van 
een divers cultuuraanbod. Iets wat niet voor iedereen een haalbare kaart is.


De realisatie van deze multifunctionele zaal kan zich uiten in een nieuwbouwproject maar 
ook de herbestemming van bestaande gebouwen behoort wat MGB betreft tot de 
mogelijkheden. De locatie van de “dag van de nieuwe inwoner” kreeg in onze beleving 
alvast heel wat bijval van de aanwezigen.


Vanuit de MGB fractie stellen we voor om deze verkiezingsbelofte, die uiteindelijk 
goedkeuring heeft gekregen van 88% van alle kiezers, wel degelijk te realiseren.


Aanvullend agendapunt gemeenteraad d.d. 28 oktober 2021

Ingediend door: Raadslid David Janssens - MGB fractie

Omschrijving: multifunctionele cultuur- en evenementenzaal

Betreft: mededeling - interpellatie - voorstel van beslissing
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De gemeenteraad besluit als volgt:


Artikel 1: de gemeenteraad gaat akkoord om de ontwikkeling van een multifunctionele 
culturele site in onze gemeente verder te onderzoeken met het oog op een potentiële 
realisatie in deze legislatuur.


Artikel 2: er wordt in dit onderzoek rekening gehouden met alle potentiële mogelijkheden 
op grondgebied van Betekom en Begijnendijk. 

 / 2 2


